
PROTOKÓŁ Nr 4/14 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 24 czerwca 2014 roku 

 
24 czerwca 2014 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pani Elżbieta Dembowska   – Z-ca przewodniczącej Komisji Bud. i Fin. 

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecny Pan Sławomir Przekop 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

6. Pan Sławomir Szymon Banialis – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Radny Rady Gminy Wiżajny 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

1. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy  

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
10 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2014-2022. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

Do p-ktu 3  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 6 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 

Do p-ktu 4 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że zmiany w budżecie polegają 

na dostosowaniu uchwały do wniosku o pożyczkę na sfinansowanie inwestycji związanych  

z wodociągami i częściowo z remontem chodników. Dodała, że musi do wniosku o udzielenie 

kredytu dołączyć opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, a to wymaga podjęcia uchwały. 

Wyjaśniła, że kwota związana z inwestycją wodociągową jest trochę utajniona, gdyż może 

uda się ją spłacić do końca tego roku. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że proponowane zmiany w budżecie gminy przedstawiają się 

następująco: 

Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu gminy: 

1. Zwiększono dochody z tytułu refundacji wydatków za zrealizowanie festynu  

pn. „Wiżajny przyjazne  turystom” - 17 064,- zł,  o taką kwotę również zmniejszono 

dochody z tytułu sprzedaży majątku. 

2. Przeniesiono dochody pomiędzy rozdziałami w kwocie - 170 340,00 zł, - dotacje  

ze środków unijnych i budżetu państwa na realizację projektu pn. „Radosny 

przedszkolak” - 168 342 oraz na realizację projektu pn. „Indywidualizacja drogą  

do sukcesu” - 1 998,00 zł. 

3. Zweryfikowano wydatki na organizację festynu w Wiżajnach – udział środków  

z Unii Europejskiej – 42 040,- zł, środki własne to kwota - 23 157,- zł. 

4. Zwiększono wydatki przyznając dotację na zakup samochodu strażackiego  

dla OSP Wiżajny /wkład własny OSP/ – w kwocie 22 177,- zł.  
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5. Zwiększono wydatki związane z przeciwdziałaniem alkoholizmowi – 822,- zł /kwota 

niewydatkowana w 2013r./. 

6. Zwiększono wydatki na wynagrodzenie - 12 884,- zł / odprawa emerytalna w związku 

z przejściem pracownika na rentę inwalidzką/. 

7. Zwiększono wydatki związane z gospodarką odpadami - 13 044,- zł /kwota 

niewydatkowana w 2013r./. 

8. Na zwiększenie wydatków przeznacza się wolne środki z lat ubiegłych. 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt. Następnie 

zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały. Za oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 

 

Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

na lata 2014-2022. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że WPF jest dostosowany  

do inwestycji i zobowiązań i jest ściśle związany z budżetem gminy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt. Następnie 

zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały. Za oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że prace wodociągowe 

przebiegają zgodnie z planem, pojawiają się małe trudności, ale są na bieżąco rozwiązywane. 

Dodał, że do 3 przepompowni potrzebne będzie zasilanie, ale sprawa została już załatwiona  

i instalacja zostanie wykonana. Dodał, że jest finalizowana sprawa zakupu samochodu 

strażackiego, gdzie gmina dokłada 22 tys. zł, a reszta pochodzi ze środków unijnych. 

Wójt Gminy powiedział, że remont chodników prawdopodobnie zacznie się od ul. 

Sejneńskiej, gdyż Starostwo Powiatowe  w Suwałkach chce zrobić na tej drodze nową 

nakładkę asfaltową, bo obecna jest już bardzo zniszczona. Dodał, że nakładka będzie 

wykonana na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką do bramy wjazdowej koło Pana 

Liszewskiego, bo tam ten asfalt jest najbardziej zniszczony. 

Wójt powiedział, że przetarg na remont placów przy Szkole Podstawowej, Gimnazjum  

i Ośrodku Zdrowia jest już przygotowany i niebawem będzie ogłoszony. Dodał, że jeżeli 

chodzi o Ośrodek Zdrowia to 80 tys. zł przeznaczone wcześniej powinno wystarczyć  

na przeprowadzenie tego remontu. Wyjaśnił, że trzeba bardzo uważać na to, żeby przy 

dokumentacji przetargowej nie popełnić żadnego błędu, by później przy weryfikacji tych 

dokumentów przez Urząd Marszałkowski nie wyszły jakieś problemy. 

Wójt Gminy powiedział, że w piątek jedzie na rozmowy do Urzędu Marszałkowskiego  

w sprawie budynku po szkole podstawowej w Smolnikach. Stwierdził, że mogą to być trudne 
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rozmowy i chciałby poznać zdanie radnych na ten temat. Wyjaśnił, że sprzedaż tego budynku 

byłaby na zasadzie przekazania między samorządami. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że budynek po szkole w Oklinach został 

sprzedany za 700 tys. zł i jego zdaniem, grzechem byłoby sprzedanie budynku w Smolnikach 

za mniejszą kwotę. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że trzeba mieć na uwadze 

to, że trzeba za ten budynek płacić podatek dla sąsiedniej gminy, trzeba go ubezpieczać, 

budynek niszczeje i dodatkowo jest tam lokator więc sprzedanie go może być bardzo trudne. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że może należy wyjść 

od kwoty 700 tys. zł i zobaczyć na czym stanie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy ok. 700 tys. zł będzie 

odpowiednią kwotą. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że usłyszał, że Przewodniczący Rady 

powiedział, że będzie dobrze jak za budynek w Smolnikach dostaniemy 500 tys. zł. Dodał,  

że jego zdaniem te 500 tys. zł można też dostać w przetargu i on jest przeciwny temu,  

żeby odbywało się to na zasadzie przekazania i uważa, że lepiej wystawić to na przetarg. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że pojawił się temat 

służby zdrowia. Dodał, że powstał pomysł utworzenia czegoś nowego, gdyż jak wszyscy 

wiedzą, nasza służba zdrowia jest delikatnie mówiąc słaba. Wyjaśnił, że z końcem roku 

kończy się umowa dla CORDIS i trzeba zastanowić się jak ma to dalej wyglądać. Dodał,  

że Państwo Dudarewicz przedstawili swoją ofertę (załącznik nr 8).  

Wójt Gminy powiedział, że jeżeli gmina wyremontuje te pomieszczenia, to oni je umeblują  

i wyposażą i zinformatyzują. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy Pani Dudarewicz poradzi sobie  

z świadczeniem usług w dwóch gminach. 

 Radny Pan Sławomir Banialis powiedział, że w Rutce-Tartak nie jest wcale  

tak wspaniale, bo jego brat tam mieszka i korzysta z tego ośrodka zdrowia i nie jest 

zadowolony. 

 Radna Pani Teresa Kuźma powiedziała, że ona również jest zapisana w Rutce-Tartak  

i też nie chwali sobie tego ośrodka. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on może przedstawić 

tylko dwie oferty, bo takie pewnie do niego wpłynął i nic więcej nie może zaproponować  

i trzeba znaleźć rozwiązanie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, co zrobić z Panią 

Golubiewską bo prawdopodobnie niedługo zwróci się o przedłużenie wynajmu ośrodka 

zdrowia. Zapytał, czy prace mają iść w kierunku zmian. 

Za zmianami oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących nie było.. 

  

 

Do p-ktu 7 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

Radny Pan Bogdan Duś powiedział, że chodzi o wyżwirowanie odcinka drogi 

prowadzącego do Państwa Struminskich. Dodał, że jest to niewielki odcinek. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że już rozmawiał na ten 

temat z wykonawcą odpowiedzialnym za remont dróg. Dodał, że jest to ok. 300 m odcinek  

i postara się, żeby został zrobiony. 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 
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Do p-ktu 8 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina 10
55

. 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

/-/ Teresa Kuźma 

 

 

 

 

 

 


